

Mastercycler 5331 / 32 / 33 / 34

Additional Information

04.07.2011 The Software Update (Order Number 5331 865 003) and the bottle of mineral oil (order number 5176 063 000) are no longer available and were deleted from the spare parts list.

18.09.2006 Fluctuations of the temperature display of the heated lid may occur with the Mastercyclers 5331, 5333 and 5334. In order to prevent this, a modified MUX cable is used in die Mastercycler Gradient 5331 and the Mastercycler 5333. This gray ribbon cable connects the exchangeable thermoblock with the PCB Power Unit. If this problem should occur with older devices, including the Mastercycler 5334, the cable is available under the spare parts number 5331 874.002.

The modified cable has been installed as of:
5331/ 33 S/N 49213

Zusatzinformationen

04.07.2011 Das Softwareupdate (Bestellnummer 5331 865.003) und die Flasche mit Mineralöl (Bestellnummer 5176 063.000) sind nicht länger verfügbar und wurden aus der Ersatzteilliste gestrichen.

18.09.2006 Bei den Mastercyclern 5331, 5333 und 5334 kann es zu Schwankungen der Temperaturanzeige der Heizdeckel kommen. Um dies zu verhindern, wird in die Mastercycler Gradient 5331 und Mastercycler 5333 ein geändertes MUX Kabel eingesetzt. Dieses graue Flachbandkabel verbindet den Thermoblock mit der LP Leistungseinheit. Sollte dieses Problem bei älteren Geräten, einschließlich des Mastercyclers 5334, auftreten, ist das Kabel unter der Ersatzteil-Nummer 5331 874.002 erhältlich.

Das geänderte Kabel wurde eingebaut ab:
5331/ 33 S/N 49213